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Ing. Čičatko: 

Pán primátor, ja sa priznám, že ja som ani nezaregistroval, že mali sme akciu na kúpalisku, 

len musím povedať, že volali mi občania, že táto akcia bola nezvládnutá neskutočne 

z hľadiska toho, že tam bol hluk do 04.00, či do 04.30 h. Nedalo sa absolútne v tom regióne 

celú noc spať a druhá vec, že tie výrazy, ktoré dokonca išli aj cez mikrofón atď. boli veľmi, 

veľmi pofiderné, takže chcel by som vedieť, boli aj predtým akcie ale bolo to obmedzené 

aspoň do 01.00 h alebo do 24.00 h, teraz to bolo predlžené, či mesto neuvažuje v prípade 

takýchto akcií využiť priestory amfiteátra tak, aby predsa to aspoň tvrdo tak neatakovalo 

hlučnosť tých ľudí, ktorí bývajú na Škultétyho. Dokonca sa mi ozývali ľudia celkom v meste, 

že to bolo neskutočné. Ja mám trošičku výhodu asi toto, že sluchovo nie som až tak dobré, 

takže ja som nepočul nič, ja sa priznám ale veľmi tvrdé sťažnosti boli na túto akciu.  
 

Ing. Kolesár: 

Akcia na kúpalisku, ak tá akcia niekoho rušila ospravedlňujeme sa ale o takýto typ akcie bol 

medzi mladými veľký záujem. My na úrade pravdu povediac sme nezaznamenali nejaké 

negatívne kritiky. Uznávam, že ten hluk mohol rušiť okolie ale tie akcie na kúpalisku sme 

nezaviedli my, tie sme už našli predtým. Medzi mladými bola veľká požiadavka na takýto typ 

akcie. Preto sme dovolili takúto akciu zorganizovať, dokonca sme ju ako mesto podporili. 

Ešte raz sa ospravedlňujem tým občanom, ktorých to rušilo ale stovky ohlasov od mladých 

obyvateľov mesta nás presvedčili, že to nebol zlý krok a musíme nájsť rozumný kompromis 

medzi záujmami mladej kategórie obyvateľov a medzi záujmami iných obyvateľov. Pokiaľ 

ale by prevažovali jednoznačne negatívne ohlasy, čomu doteraz tak nie je, tak budeme to 

samozrejme riešiť i tým, že takéto akcie budú presunuté výlučne na amfiteáter. Ja tie ohlasy 

ako negatívne nevnímam, pretože ku mne sa dostávajú aj ohlasy mladých ľudí. Možnože ku 

mne došli len ohlasy mladých, k vám pán poslanec možno ohlasy v inom veku ale ťažko tu 

hľadať kompromis, je to jediná akcia svojho druhu, ktorá v lete tam bola zorganizovaná. 

Takže ďalšia akcia sa uvažuje na Dni mesta, kde tradične bývala diskotéka pre mládež, pri 

príprave Dni mesta uvidíme ak teda sú takéto negatívne ohlasy, či bude tam, či vôbec bude 

alebo či bude na amfiteátri podľa toho, ako bude pripravovaný program.  
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